
 

 

Zápis ze schůze Pracovní skupiny 

konané dne 10. 10. 2018 od 19.45 

Právnická fakulta UK v Praze                                                                                          10. 10. 2018 

 

Komise pro informační technologie a propagaci, pracovní skupina pro propagaci vůči 

uchazečům 

 

 

 

Přítomni: Lukáš Albert,  

Karolína Drachovská 

Milan Gašparík,  

Karolína Homolová,  

Jan Chmel,  

Marta Chromá,  

Jan Nešpor 

Alžběta Pospíšilová,  

Petr Potůček,  

Lucie Procházková,   

Michaela Švejnohová,  

Marko Thiemel,  

Natálie Tůmová,  

Lukáš Vacek,  

Petra Vávrová, 

 

Omluveni: Jan Hořeňovský, Dominik Macek, Dominik Matuška, Tereza Mrázková 

 

Program: 

 

I. Úvodní soustředění: rekapitulace, feedback 

II. Noví členové PS: návrhy, proces 

III. Brněnský Gaudeamus, informační den, individuální prohlídky 

IV. Termín příští schůze 

 

 

Ad. I. Úvodní soustředění 

Vedoucí střediska na Štědroníně byli tak nadšení z nás jako my z nich. Příští rok budeme pořádat 

seznamovák také tam. 26. srpna je pondělí. Vzhledem k náročnosti programu je žádoucí vložit mezi 

běhy volný den pro rekonvalescenci organizátorů, tudíž by se ideálně přijíždělo už v neděli 25. srpna, 

pravděpodobně po obědě. Na příští rok už je týden v rekreačním centru zablokovaný, stejně jako 



 

autobusy. 

Zdůrazníme si přístup k výsledkům dotazníku. 

  

Ad. II. Noví členové 

Složení pracovní skupiny je zásadním tématem tohoto roku. Martin Matějka před prázdninami v PS 

skončil. Tereza Mrázková je na ročním Erasmu a v semestru po návratu bude chtít ukončit studium, 

tedy ve skupině efektivně končí. Volná máme tedy dvě místa minimálně. 

Návrhy na prváky jsou ve výsledku spíše kontraproduktivní, co se transparentnosti týče. Chceme se 

spíše uchýlit k řešení z minulého roku, nábor formou on-line inzerátu s motivačním dopisem. 

Bylo by moudré přijmout lidi víc než dva, vzhledem k poměru páťáků.   

Ad. III. Další akce 

Brněnský Gaudeamus zná své reprezentanty (Kája D., Lucka P. a neoficiálně jako nápomoc Natálie, Marko a 

Honza N.). Ubytování by pro ně mělo být zařízeno. Odjíždějí 23. října. 

 

Informační den je letos 10. 11. v sobotu. Telefonní čísla všem fungují. Jdou tam Lukáš V., Míša a Kája a jeden 

z nových prváků. 

 

Na individuální prohlídky navrhujeme termíny do konce týdne.  

(Bibi a Lukáš 16. listopadu, pátek) 

 

Den otevřených dveří bude ve středu 6. února, v 10 a ve 13 hodin. 

 

Výjezdy na střední školy, domovské gymply. Prosinec se jeví jako vhodný termín. Individuální domlouvání. 

 

 

Ad. IV. Termín příští schůze 

 

Termín příští schůze bude vyřešen doodle formulářem, předběžně je stanoven na 21. listopad.  

 

Zapsala: Petra Vávrová 

 

Schválila: prod. Chromá 


